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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding: 
Dit groeidocument heeft in hoofdlijnen de plannen uitgeschreven voor de komende twee jaar. 

 

1.  (pag. 5) Heeft de eigen kracht van de inwoner ook tot gevolg dat zijzelf de indicatie 
kunnen leveren voor gewenste zorg? Of zelf de inkoop kunnen regelen? 

 

antwoord  Ja dat kan. Een inwoner kan met een PGB (persoonsgebonden budget) zelf de zorg 

organiseren die hij /zij nodig heeft. De indicatie wordt geleverd door een zorginstelling 

of een ZZP’er met de juiste kwalificaties. Ook iemand uit het eigen netwerk/gezin kan 

de zorg leveren als diegene de juiste kwalificaties heeft. 

2. (pag. 6) aandachtspunten: Zijn de afdelingen in het gemeentehuis voldoende 
meebewogen met de participatie/transitie? Is daarin verandering meetbaar? 

Antwoord De afdelingen in het gemeentehuis hebben de afgelopen periode een grote slag 
gemaakt. Om goed in te kunnen spelen op de veranderingen zal continu meebewegen 
noodzakelijk blijven. Hierdoor is het lastig dit te meten. 

3. Is er onafhankelijk toezicht geregeld op het functioneren? (afdelingen, wijkteams 
sociale teams? WerkSaam?) Vindt de gemeente dat zij dit zelf in gang moeten zetten of 
wil men dat de overheid dit gaat regelen/controleren?  
 

Antwoord Het onafhankelijke toezicht van de gemeente richt zich op de kwaliteit van de 
geleverde zorg. Voor de Wmo is dat Facit (voor de Wmo toezicht), voor de jeugd is dat 
de inspectie Jeugdzorg. De inspectie Jeugdzorg wordt door de overheid aangestuurd, 
Facit door de regio west-Friesland. 

4.   
(Pag. 7 resultaten op gebied van jeugd:)Verminderen regelgeving en controle: Is er 
eenvoudiger een manier te vinden hoe de indicaties vanuit de huisartsen en POH’ers of 
verwijzingen plaatsvinden? Inwoners moeten nu toch de indicatie vanuit een verwijzer 
laten nakijken en om toestemming vragen bij de gemeente? Waarom kan de verwijzing 
niet door de artsen uitgevoerd worden? 
 



 

 

Antwoord Inwoners hoeven geen toestemming te vragen bij de gemeente wanneer een verwijzing 
wordt afgegeven door een daartoe bevoegde verwijzer.  
Wanneer een indicatie wordt afgegeven voor zorg bij een gecontracteerde aanbieder, is 
een melding van gestarte zorg door deze zorgaanbieders voldoende om de zorg te 
starten.  
Bij een indicatie voor zorg bij een niet gecontracteerde partijen, wordt eerst door de 
hulpverlener vanuit de gemeente afspraken gemaakt met de zorgaanbieder over de 
productcode en het tarief. Vervolgens wordt een individuele raamovereenkomst 
afgesloten tussen zorgaanbieder en gemeente. Met deze individuele raamovereenkomst 
kan de zorg gestart worden. De zorgaanbieder legt verantwoording af over de geleverde 
zorg aan de gemeente. De gemeente blijft verantwoordelijk hiervoor, ook bij 
indicatiestelling door ander verwijzers.  

5. Gaat het convenant wat de gemeente met de huisartsen wil sluiten over controle op 
verwijzingen? Verwacht u dat alle huisartsen hierin meegaan? 
 

Antwoord Op dit moment werken wij samen met de WFHO (Westfriese Huisartsenorganisatie) aan 
een samenwerkingsconvenant. In dit convenant worden onder meer werkafspraken 
opgenomen over een werkwijze bij verwijzing naar niet gecontracteerde 
zorgaanbieders. Bijvoorbeeld dat huisartsen eerst contact opnemen met de gemeente 
alvorens een patiënt door te verwijzen. Vanuit de WFHO is aangegeven dat er akkoord 
gegaan wordt met deze bepaling. 
De verwachting is dat het convenant in het tweede kwartaal van 2017 gereed is.  

6. We lezen dat de wijkteams steeds meer uitgebreid gaan worden met meerdere 
disciplines en meer zichtbaar moeten gaan worden in bestaande gebouwen. Uw visie 
van 2015 was dat men geen spreekuurtijden moet gaan doen in bestaande gebouwen, 
omdat daar niemand op verschijnt. 
Is het juist dat u van werkwijze verandert? Zo ja, waarom? 
Worden de wijkteams niet te groot? Wijkverpleegkundigen zijn verbonden met de 
huisartsen in de POH. Waarom nog een wijkverpleegkundige in de wijkteams? Is het niet 
zo dat als er gezondheidzorg nodig is of chronische zorg, men dan toch verwijst? 
 

Antwoord De ervaring van de afgelopen periode leert ons dat er in sommige gevallen behoefte is 
aan meer zichtbaarheid van de wijkteamleden in de kernen. De wijkteams maken meer 
gebruik van de bestaande infrastructuur en bestaande gebouwen om de zichtbaarheid te 
vergroten. In dat kader loopt er bij het “Grootslag” als pilot een inloopspreekuur. 
Hierdoor kan de inwoner de professionals dichtbij vinden en benaderen. 
 
De wijkteamverpleegkundige in onze wijkteams zijn zogeheten S1 
wijkverpleegkundigen. Over de inzet zijn afspraken gemaakt met Zorgverzekeraar VGZ. 
Deze verpleegkundigen hebben een coördinerende taak en kunnen zonder indicatie, 
maar op basis van signalen bij mensen binnen komen en met hen het gesprek aangaan 
over de eventuele zorg die nodig is. Deze wijkverpleegkundige heeft (vanuit het 
wijkteam) nauw contact met de praktijkondersteuners van de huisartsen en is van groot 
belang voor de samenwerking met de huisartsen.  
 

7. Ouderen en wijkteam. Is het zo dat de wijkteams geen ouderen in aanmeldingen 
krijgen? Hoe kan men dan de doelstellingen nakomen over de ouderenzorg? 
Vervoersvoorzieningen voor ouderen: (pag. 22). U gaat vervoersvoorzieningen 
onderzoeken. Bent u bereid de vervoersvoorzieningen van de kernen waar de vergrijzing 
het meest toeslaat (Hauwert, Oostwoud Zwaagdijk West) in kaart te brengen? Is de 
opstapbus in alle gevallen toereikend?  
Is er een mogelijkheid dat de buurtbus terugkeert in deze kernen? 
 



 

 

Antwoord De wijkteams krijgen ook aanmeldingen van zorgvragen voor de Wmo (de ouderen). De 
doelstellingen voor de ouderenzorg kunnen goed onderzocht worden door de wijkteams. 
 
In het voorjaar van 2017 wordt de nieuwe concessie voor het openbaar vervoer gegund. 
De provincie vindt het belangrijk dat de reizigers in ieder geval hetzelfde niveau van 
openbaar vervoer behouden. Vergrijzing van een kern kan een negatief effect hebben 
op het gebruik van het lijnvervoer. Inschrijvers op de concessie worden daarom 
gestimuleerd om kleinschalige mobiliteitsoplossingen te zoeken voor gebieden waar nog 
maar weinig vraag is. Daarbij mag ook samenwerking worden gezocht met het WMO-
vervoer: in de concessie voor het WMO-vervoer is hier al rekening mee gehouden. Vanuit 
WMO-vervoer wordt in 2017 onderzocht welke verbeteringen in Westfriesland mogelijk 
zijn. Het doel hiervan is om de kleine kernen bereikbaar te houden. 
 
Op dit moment hebben zowel Hauwert als Oostwoud en Zwaagdijk-West regulier 
openbaar vervoer. Vanwege het succes van de buurtbus is de buurtbus in Hauwert en 
Oostwoud vervangen door lijbus 11, de Overstapper (opstapbus) bedient Zwaagdijk-
west.  
 
 

 

 


